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Opgemaakt door Bart Bosmans (raadsadviseur) 

Aanwezig 
 

Nancy Jansen (voorzitter), Michael Meijers (plv. voorzitter), Lilian Janssen en 
Jeroen Straathof (leden)  
Frits Harteveld (raadsgriffier) en Bart Bosmans (raadsadviseur) 

Afwezig - 

 
 

1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent om 15.30 uur de vergadering.  
 
Frits Harteveld geeft aan dat er vanuit de griffie nog enkele punten (terugkoppelingen) zijn. Deze 
zullen tijdens de vergadering worden meegenomen.  
 
De voorzitter geeft aan dat door het audit-comité de Perspectiefnota niet inhoudelijk wordt 
besproken, dit is meer voor in de raadsvergaderingen omdat niet alle partijen vertegenwoordigd zijn 
in het audit-comité. Er wordt tijdens deze vergadering meer procesmatig naar de Perspectiefnota 
gekeken (o.a. tijdigheid, staat er in wat we willen, verbeteringen). 
 
2. Perspectiefnota 2024 
Frits Harteveld geeft aan dat er in de regiegroep van 15 mei 2023 het proces van behandeling is 
besproken. Er was een advies van het college en het audit-comité om de perspectiefnota op een 
avond zowel beeld- als oordeelvormend te bespreken gezien de bijzondere status dit jaar van de 
perspectiefnota. De regiegroep neemt dit advies niet over, omdat dit niet overeenkomt met de 
afspraken die gemaakt zijn (Goolse democratie), op één avond kan er niet beeld- en oordeelvormend 
een onderwerp bespreken. Fracties hebben dan namelijk geen ruimte om de informatie vanuit de 
beeldvorming te bespreken met de fractie voor de oordeelvorming. 
 
De regiegroep heeft besloten om op dinsdag 23 mei 2023 de Perspectiefnota 2024 beeldvormend te 
behandelen tijdens een informatieavond, samen met het formatieplan. Er zal een korte toelichting 
komen door de wethouder Peter van Dijk, met daarna de mogelijkheid voor het stellen van vragen. 
Op 6 juni 2023 zal de Perspectiefnota oordeelsvormend worden besproken, en op 20 juni 2023 
besluitvormend. 
 
De voorzitter geeft aan dat het in ieder geval prettig is dat er geen aparte avond is ingepland voor 
alleen de behandeling van de Perspectiefnota 2024, gezien de inhoud en status van het stuk dit jaar. 
 
Punten die besproken zijn met betrekking tot de Perspectiefnota 2024: 

• Qua overzicht is het een handig document. Alles staat bij elkaar en er is duidelijk te zien dat er 
belangrijke keuzes moeten worden gemaakt. 

• Gezien de gekozen vorm van de Perspectiefnota 2024 door het college dit jaar wil het audit-
comité graag weten wat dit betekent voor de P&C-cyclus, en met name de komende begroting? 
Deze vraag wordt door de griffie gemaild, zodat deze kan worden meegenomen op de 
informatieavond van 23 mei 2023. 

  



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
 

 

 

 

 

 

Verslag vergadering audit-comité van  
Woensdag 17 mei om 15.30 uur gemeentehuis (A 0.03) 

   

  

 2 

• De Perspectiefnota 2024 is nog steeds erg financieel gedreven. Er wordt te weinig aangegeven of 
een genomen besluit wel haalbaar is én op welke termijn. Er zou meer gedaan kunnen worden 
aan verwachtingsmanagement qua capaciteit, ICT, financiën e.d.), dit zou ook in ieder 
raadsvoorstel kunnen worden meegenomen. 

• Het audit-comité spreekt de hoop uit dat de nieuwe coalitie snel tot een bestuursakkoord komt, 
zodat dit meegenomen kan worden in de begroting. 

• Het belang van de raadsconferentie over het vergadermodel op korte termijn wordt 
onderschreven. 

 
De behandeling van de jaarstukken 2022 wordt besproken naar aanleiding van de regiegroep van 15 
mei 2023 (geen beeld- én oordeelvorming op één avond). Het audit-comité adviseert de jaarstukken 
beeldvormend en besluitvormend te bespreken. Dit advies wordt meegenomen naar de regiegroep. 
 
In de jaarplanning van de raad staat nu op 14 november 2023 de behandeling van de begroting. Op 
15 november moet deze begroting ingediend te worden bij de provincie. Voorstel is om op 4 of 11 
oktober de begroting beeldvormend te bespreken, op 24 oktober 2023 oordeelvormend en op 7 
november 2023 besluitvormend. 

 
3. Rondvraag 
Lilian Jansen vraagt of er al duidelijkheid is over en plaatsvervangend lid van het audit-comité. Deze 
vraag staat nog open vanuit voorgaande vergadering. Bart Bosmans geeft aan dat de verordening 
hier niet duidelijk in is. Hierin staat alleen dat het audit-comité bestaat uit 5 leden en 3 
plaatsvervangers. Hierin staat niet vermeld wanneer de plaatsvervanger wordt opgeroepen, bij 
incidentele of bij structurele afwezigheid. 
 
4. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn komst en inbreng en sluit iets voor 17.00 uur de vergadering.  
 
De volgende vergaderingen zijn op 7 juni 2023 om 15.30 uur (reguliere vergadering, behandeling 
jaarstukken 2022 met adviseurs en accountant), en op 6 september 2023 om 15.30 uur (onderlinge 
vergadering). 
 
 


